
 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Połączonych  

w dniu 17 grudnia 2024 roku o godzinie 14:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Miasta Wisła 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Wisła 

Tomasz Bujok, Sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn, Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. 

  

1. Otwarcie posiedzenia komisji 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski przywitał wszystkich obecnych 

 

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany). 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski poprosił o przyjęcie protokołu z 

poprzedniego posiedzenia komisji. Przystąpiono do głosowania  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

 

4. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 



 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany.  

 

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

8. Budżet Miasta na 2025 r. 

a) Przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej od roku 

2025 i projektu  uchwały budżetowej na rok 2025 wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami 

Projekt uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z autopoprawkami omówił Skarbnik Miasta Wisła 

Łukasz Małysz, który poinformował, że projekt budżetu był omawiany i opiniowany na 

poszczególnych komisjach. Następnie, Skarbnik Miasta poinformował, że projekt budżetu uzyskał 

pozytywną opinię RIO, jednak z drobnymi uwagami, które zostały uwzględnione w autopoprawce 

do projektu budżetu. Radna Barbara Kędzior poruszyła temat konsekwencji aneksów do umów w 

zakresie działalności referatu Gospodarczego i Środowiska w kontekście powstania Beskidzkiego 

Centrum Narciarstwa. Następnie Skarbnik Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej od roku 2025 oraz poinformował, że zmiany w tej 

autopoprawce do projektu uchwały są następstwami zmian w projekcie uchwały budżetowej.  

b) Przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Miasta Wisła 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

c) Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wisła, o projekcie  

Uchwały Budżetowej 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

d) Dyskusja nad projektami uchwał uwzględniającymi zgłoszone autopoprawki 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

e) Zgłaszanie i głosowanie propozycji zmian do projektów uchwał 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 



 

f) Głosowanie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej z uwzględnieniem 

przegłosowanych propozycji zmian z punktu e 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

g) Głosowanie w sprawie Uchwały Budżetowej z uwzględnieniem przegłosowanych 

propozycji zmian z punktu e. 

Ten punkt porządku obrad nie był omawiany. 

 

9. Podjęcie następujących uchwał: 

a) zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca budżet miasta Wisła na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

b) zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. 

w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru 

opłaty miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso w opłacie miejscowej 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 r. w 

sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 

miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

opłacie miejscowej 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

c)  w sprawie pokrycia w roku 2025 części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych Gminy Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który poinformował, że projekt 

uchwały jest następstwem planowanego deficytu gospodarowania odpadami. Przystąpiono do 

głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie pokrycia w roku 2025 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych Gminy Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

d) zmieniająca Uchwałę Nr LXIII/982/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 26 października 2023 

r. w sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi przez Gminę Wisła 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który przedstawił konieczność 

przesunięcia terminu zawartego w uchwale. Przystąpiono do głosowania.  

 



 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwałę Nr LXIII/982/2023 Rady Miasta Wisła z dnia 26 października 2023 r. w 

sprawie gospodarowania odpadami komunalnymi przez Gminę Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

e) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który poinformował, że wysokość 

wsparcia finansowego wzrosła o 20 000,00 zł w stosunku do roku poprzedniego. Radny Roman 

Cieślar poruszył kwestię dotacji oraz zadań własnych Starostwa Powiatowego. Przystąpiono do 

głosowania.   

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu z przeznaczeniem na 

dofinansowanie transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 

Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Kędzior 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  



 

f) w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na 

działalność statutową w roku 2025 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na działalność 

statutową w roku 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

g) w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 

2025 w związku z powierzonym zadaniem własnym gminy w zakresie ochrony środowiska i 

przyrody, utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz 

promocji gminy 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz, który poinformował, że zmieniła 

się kwota i zakres pomocy publicznej. Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2025 w 

związku z powierzonym zadaniem własnym gminy w zakresie ochrony środowiska i przyrody, 

utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz promocji gminy (cee) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 



 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

h) w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 

2025 w związku z powierzonym zadaniem własnym gminy w zakresie ochrony zabytków i 

opieki nad zabytkami, utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

oraz promocji gminy  

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia dotacji spółdzielni socjalnej Wisła Otwarta Turystycznie na rok 2025 w 

związku z powierzonym zadaniem własnym gminy w zakresie ochrony zabytków i opieki nad 

zabytkami, utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz promocji 

gminy (skansen) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

i)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała z przeznaczeniem na 

prowadzenie Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym 

Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta Wisła Łukasz Małysz. Przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Bielsko-Biała z przeznaczeniem na 

prowadzenie Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

j) w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 240303_1.0002.3428/2 położonej w Wiśle przy ul. Beskidzkiej. 

Projekt uchwały omówiła kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Poinformowała, że 

nabycie jest w kwocie 30 zł/m2. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej 

jako działka nr 240303_1.0002.3428/2 położonej w Wiśle przy ul. Beskidzkiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

k) w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 240303_1.0002.2491/55 położonej w Wiśle Jaworniku. 

Projekt uchwały omówiła kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata 

Szarzec, która przedstawiła omawianą nieruchomość na mapie poglądowej. Następnie 

poinformowała, że regulacja jest na wniosek mieszkańców miasta po kwocie 28 zł/m2. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie  wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Wisła własności nieruchomości oznaczonej 

jako działka nr 240303_1.0002.2491/55 położonej w Wiśle Jaworniku. 

Wyniki głosowania 



 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

l) w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania poszczególnych form 

wspierania edukacji uzdolnionych uczniów oraz trybu postępowania w tych sprawach w 

ramach "Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży w 

Gminie Wisła" 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania poszczególnych form wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów oraz trybu postępowania w tych sprawach w ramach "Lokalnego 

Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży w Gminie Wisła" 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

m) w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2025 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski. Przystąpiono do 

głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Wisła na rok 2025 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

n) zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w 

sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 

wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn, który poinformował, że uchwała ma 

obowiązywać od 1 stycznia 2026 roku. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie 

ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, wysokości opłat 

dodatkowych oraz sposobu ich pobierania 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

  

o) w sprawie udzielenia poparcia dla apelu dotyczącego planów przedwczesnego zamknięcia 

Elektrowni Rybnik przyjętego przez Radę Miasta Rybnika 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn oraz Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Mirosław Wójcik. Przystąpiono do głosowania. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia poparcia dla apelu dotyczącego planów przedwczesnego zamknięcia 

Elektrowni Rybnik przyjętego przez Radę Miasta Rybnika 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Zdzisław Pilch, Bronisław Szalbót 

  

p) uchylająca uchwałę Nr XXXIX/542/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. 

w sprawie określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

uchylająca uchwałę Nr XXXIX/542/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 29 marca 2018 r. w sprawie 

określenia wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących niepubliczne żłobki na terenie Gminy Wisła 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Henryk Podżorski, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir 

Wantulok, Mirosław Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Zdzisław Pilch, Bronisław Szalbót 

  

 

 



 

10. Sprawy bieżące 

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski przywitał Pana Huberta Wójtowicza i oddał 

głos Burmistrzowi Miasta Wisła Tomaszowi Bujokowi, który poinformował o planach związanych 

z przeprojektowaniem ulicy 1 maja, nad którymi należałoby się pochylić. Następnie, Pan Hubert 

Wójtowicz przedstawił wstępną koncepcję przeprojektowania ulicy 1 Maja. Omówił szczegółowo, 

jakie elementy i materiały zostały uwzględnione w projekcie, wskazując na nowoczesne 

rozwiązania i ich wpływ na estetykę oraz funkcjonalność przestrzeni. W dalszej części architekt 

zaprezentował koncepcję przebudowy Placu Bogumiła Hoffa, a także zagospodarowania lokali 

gastronomicznych wokół amfiteatru. Po prezentacji odbyła się dyskusja radnych na temat 

przedstawionych koncepcji. Omówiono potencjalne korzyści, wyzwania oraz kierunki dalszych 

działań w zakresie realizacji projektów. 

Następnie, kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Agata Szarzec omówiła 

wniosek w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność Gminy Wisła bocznego odcinka ul. 

Ochorowicza. Burmistrz Miasta Wisła na mapie poglądowej wskazał omawiany odcinek. Radny 

Roman Cieślar zapytał o powierzchnie odcinka, na co kierownik udzieliła odpowiedzi 25 arów. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przejęcia odcinka ul. Ochorowicza 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Piotr Madzia, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, 

Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 

Wójcik 

NIEOBECNI (3) 

Zdzisław Pilch, Henryk Podżorski, Bronisław Szalbót 

W dalszej części spotkania,  radni przeanalizowali wniosek mieszkańców ulic Malinka i 

Niedźwiedzia z dnia 9 grudnia 2024 roku. 

Na tym zakończono posiedzenie komisji  

Protokołowała: Katarzyna Czyż 

 

Przewodniczący Rady  

Miasta Wisła 

Janusz Podżorski 


